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Saker til behandling

PS 62/18 Prinsippiel sak om evt. overtaking av tømmerrenna ved Dynjanfoss

Rådmannen si tilråding:
Nissedal kommune ser positivt på ei overtaking av tømmerrenna på Dynjanfoss frå AEVK til ein 
pris på kr. 1.590.000,-. 

Dette under føresetnad av at lovverket tillèt ei overtaking. 

Det er og ei føresetnad at det blir gjeve bruksendring etter plan- og bygningslova.

Ein kan sjå føre seg at dersom lovverket tillèt ei overtaking av tømmerrenna, bør bl.a. fylgjande 
dokument utarbeidast:

 Ein skriftleg avtale mellom AEVK og Nissedal kommune der det går fram at Nissedal 
kommune overtek dei plikter og rettar som fylgjer eigarskapet til tømmerrenna. Avtalen 
må sikre kommune tilkomst til drift og vedlikehald av tømmerrenna, nå og for framtida, 
på same vilkår som AEVK har i dag.

 Ein skriftleg avtale mellom AEVK og Nissedal kommune der AEVK stiller areal 
disponibelt til opparbeiding av offentlege parkeringsplassar ved Dynjanfoss kraftverk.

Avtalane må godkjennast av kommunestyret, samt tinglysast.

Tømmerrenna skal settast i stand med utgangspunkt i tilstandsrapporten frå Dag Søren Omdal. 
I tillegg skal gangbanen settast i stand. Med dette vil kommunen få ein fin tursti til Jettegrytene, 
den viktigaste turistattraksjonen i kommunen. Dette vil i tillegg avlaste vegen frå Dynjanfoss 
kraftverk og inn til Jettegrytene. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Ordførar annonserte at det ville bli gruppemøte i høve til denne saka. 

SP v/Anne Nora Oma Dahle kom med endringsforslag slik:
Nissedal kommune ser positivt på ei vidare utvikling av Jettegrytene som attraksjon. Det bør 
utarbeidast ein plan for området. Dette må skje i samråd med grunneigarar i området. Før ein 
eventuell bruksendring av tømmerenna må det foreligge skriftleg samtykke frå grunneigarar. 

Magne Haugsjå kom med eit utsetjingsforslag
Votering: 8 røysta for utsetjing (SP, Frp. Magne Haugsjå, Paul Willy Setane), 9 røysta mot 
utsetjingsforslaget (H, Bjarne Reime, Geir Christian Enger, Kai Halvor Juva, Tore Solli, Britt 
Nordbø, Andrea Fjalestad, Oskar Nordli, Halvor Homme). 

Halvor Homme kom med tilleggsforslag slik: 
Aspektet kring sikkerhet må utgreiast nærare

Votering: 7 røysta for framlegg til SP, (SP, Frp. Magne Haugsjå). 10 røysta for tilråding med 
endringsframlegg til Halvor Homme (AP, H, Bjarne Reime, Geir Christian Enger) 

Vedtak
Nissedal kommune ser positivt på ei overtaking av tømmerrenna på Dynjanfoss frå AEVK til ein 
pris på kr. 1.590.000,-. 



Dette under føresetnad av at lovverket tillèt ei overtaking. 

Det er og ei føresetnad at det blir gjeve bruksendring etter plan- og bygningslova.

Ein kan sjå føre seg at dersom lovverket tillèt ei overtaking av tømmerrenna, bør bl.a. fylgjande 
dokument utarbeidast:

 Ein skriftleg avtale mellom AEVK og Nissedal kommune der det går fram at Nissedal 
kommune overtek dei plikter og rettar som fylgjer eigarskapet til tømmerrenna. Avtalen 
må sikre kommune tilkomst til drift og vedlikehald av tømmerrenna, nå og for framtida, 
på same vilkår som AEVK har i dag.

 Ein skriftleg avtale mellom AEVK og Nissedal kommune der AEVK stiller areal 
disponibelt til opparbeiding av offentlege parkeringsplassar ved Dynjanfoss kraftverk.

Avtalane må godkjennast av kommunestyret, samt tinglysast.

Tømmerrenna skal settast i stand med utgangspunkt i tilstandsrapporten frå Dag Søren Omdal. 
I tillegg skal gangbanen settast i stand. Med dette vil kommunen få ein fin tursti til Jettegrytene, 
den viktigaste turistattraksjonen i kommunen. Dette vil i tillegg avlaste vegen frå Dynjanfoss 
kraftverk og inn til Jettegrytene. Aspektet kring sikkerhet må utgreiast nærare

PS 63/18 Kjøp av næringstomt - Sundsmoen

Rådmannen si tilråding:
Nissedal kommune gjev rådmannen fullmakt til å inngå ei kjøpsavtale av 4 da av tomt 35/49 for 
kr. 150.000,- (i samsvar med skravert område på vedlagt kart) på fylgjande vilkår:

 Tomta vert målt opp og skilt ut i samarbeid med Nottov, Asbjørn og Tor Gunnar Homme 
(heretter kalla "seljar").

 Det må avklarast om påståande skog tilfell seljar eller kjøpar. Dersom den tilfell seljar 
må det settast ein dato for når tomta skal vere rydda for skog.

 Tomta må vere utan heftingar og kjøpast på vanlege vilkår.

Saksprotokoll i Formannskapet - 20.09.2018 
Votering: samrøystes for rådmannen si tilråding.

Innstilling til kommunestyret
Nissedal kommune gjev rådmannen fullmakt til å inngå ei kjøpsavtale av 4 da av tomt 35/49 for 
kr. 150.000,- (i samsvar med skravert område på vedlagt kart) på fylgjande vilkår:

 Tomta vert målt opp og skilt ut i samarbeid med Nottov, Asbjørn og Tor Gunnar Homme 
(heretter kalla "seljar").

 Det må avklarast om påståande skog tilfell seljar eller kjøpar. Dersom den tilfell seljar 
må det settast ein dato for når tomta skal vere rydda for skog.

 Tomta må vere utan heftingar og kjøpast på vanlege vilkår.



Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Andrea Fjalestad bad om få sin habiltet vurdert. 
Votering: samrøystes funne ugild i saka. 

Redaksjonell endring av tilråding for å oppfylle krava til å vere eit budsjettvedtak. 

Investeringsbudsjett 2018 vert endra slik:
Budsjettskjema 2 A:
Investeringar i anleggsmiddel aukar med kr 150.000
Bruk av lånemidlar aukar med kr 150.000

Budsjettskjema 2B:
Kjøp av næringstomt Sundsmoen kr 150.000

Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Nissedal kommune gjev rådmannen fullmakt til å inngå ei kjøpsavtale av 4 da av tomt 35/49 for 
kr. 150.000,- (i samsvar med skravert område på vedlagt kart) på fylgjande vilkår:

 Tomta vert målt opp og skilt ut i samarbeid med Nottov, Asbjørn og Tor Gunnar Homme 
(heretter kalla "seljar").

 Det må avklarast om påståande skog tilfell seljar eller kjøpar. Dersom den tilfell seljar 
må det settast ein dato for når tomta skal vere rydda for skog.

 Tomta må vere utan heftingar og kjøpast på vanlege vilkår.

Investeringsbudsjett 2018 vert endra slik:
Budsjettskjema 2 A:
Investeringar i anleggsmiddel aukar med kr 150.000
Bruk av lånemidlar aukar med kr 150.000

Budsjettskjema 2B:
Kjøp av næringstomt Sundsmoen kr 150.000

PS 64/18 Søknad om støtte til hyttemessa i Sandefjord

Rådmannen si tilråding:
Nissedal kommune stør deltaking på hyttemesse i Sandefjord med kr 50.000. Løyving til 
deltaking på hyttemesse i Sandefjord vert dekt ved bruk av felles buffer. Driftsbudsjett for 2018 
vert endra slik:

Budsjettskjema 1A:
Bruk av ubundne avsetningar – aukar med  -50.000
Sum fordelt til drift  - aukar med   -50.000

Budsjettskjema 1B:
Næring og reiseliv – ramme auka med  50.000



Sum fordelt – aukar med  50.000

Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Magne Haugsjå bad om få sin habilitet vurdert:
Votering: samrøystes funne habil i saka. 
(Avgjersla i denne voteringa danna presedens for andre parallelle saker om habilitet).  

Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Nissedal kommune stør deltaking på hyttemesse i Sandefjord med kr 50.000. Løyving til 
deltaking på hyttemesse i Sandefjord vert dekt ved bruk av felles buffer. Driftsbudsjett for 2018 
vert endra slik:

Budsjettskjema 1A:
Bruk av ubundne avsetningar – aukar med  -50.000
Sum fordelt til drift  - aukar med   -50.000

Budsjettskjema 1B:
Næring og reiseliv – ramme auka med  50.000
Sum fordelt – aukar med  50.000

PS 65/18 2. tertial 2018

Rådmannen si tilråding:
1. Rapport for 2. tertial 2018 vert teke til vitande.
2. Driftsbudsjett 2018 vert endra jf. budsjettskjema 1A og 1B i rapporten.  
3. Investeringsbudsjett 2018 vert endra jf. budsjettskjema 2A og 2B i rapporten.  

Saksprotokoll i Formannskapet - 20.09.2018 
Rådmannen gjorde greie for følgjande endringar:

Drift
 Utbytte VTK 350 000 over budsjett
 Kostnader til 110-sentralen (jf. k-sak 58/18) kr. 46 000. Dette aukar ramma til eining for 

teknisk drift tilsvarande. 
 Bruk av fond (felles buffer) vert redusert med kr. 304 000

Investering
 Asfaltering av Kleivvegen: Ramma for prosjektet vert auka med kr. 335 000 (ekskl. 

moms). Bruk av lån vert auka tilsvarande. 

Votering: Framlagte endringar vart innarbeidd i tilrådinga og samrøystes vedteke. 

Omforeinga endringsframlegg til handlingsdelen:



Landbrukskontoret skal halde fram med å arbeide intensivt for å redusere flugeplagene i 
Haugsjåsund.

Votering: samrøystes for endringsframlegget

Innstilling til kommunestyret
1. Rapport for 2. tertial 2018 vert teke til vitande.
2. Driftsbudsjett 2018 vert endra jf. budsjettskjema 1A og 1B i rapporten.  
3. Investeringsbudsjett 2018 vert endra jf. budsjettskjema 2A og 2B i rapporten.  

Drift
 Utbytte VTK 350 000 over budsjett
 Kostnader til 110-sentralen (jf. k-sak 58/18) kr. 46 000. Dette aukar ramma til eining for 

teknisk drift tilsvarande. 
 Bruk av fond (felles buffer) vert redusert med kr. 304 000

Investering
 Asfaltering av Kleivvegen: Ramma for prosjektet vert auka med kr. 335 000 (ekskl. 

moms). Bruk av lån vert auka tilsvarande. 

Handlingsdelen
Landbrukskontoret skal halde fram med å arbeide intensivt for å redusere flugeplagene i 
Haugsjåsund.

Saksprotokoll i Arbeidsmiljøutvalet - 26.09.2018 
Votering: samrøystes for at AMU tek rapport for 2. tertial 2018 til vitande.   

Vedtak
Rapport for 2. tertial 2018 vert teke til vitande.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Ordførar gjorde greie for at det etter handsaming i formannskapet 20.09. har det kome til nokre 
vesentlege moment i høve til driftsbudsjettet:

Kommunen har fått innvilga kr 650.000 i skjønnsmidlar for utgifter til skogbrannane i sommar. 
Ei vaskemaskin (av eldre dato) på omsorgssenteret har gått i sund og er vurdert ikkje tenleg å 
reparere og ny er bestillt. Kostnad ca. kr 100.000 (eks. mva.)
Det har kome inn ei rekning for bruk av skogbranntroppen på kr 243.000. Denne var ikkje med i 
tala som blei teke omsyn til i rapporten. 

Saman med ei endringane som blei teke høgde for i formannskapet vert tala i 2. tertialrapport 
endra slik:

Ramme for eining for teknisk auka med kr 289.000 (Kostnad til 110-sentral kr 46.000 og 
skogbranntroppen kr 243.000)
Ramme for omsorg auka med kr 100.000 (kjøp av ny vaskemaskin). 
Utbytte VTK auka med kr 350.000
Rammetilskot auka med kr 650.000 (skjønnsmidlar skogbrann).



Bruk av fond redusert med kr 611.000. 

Framlagte opplysningar vert innarbeidd i tilrådinga. 

Votering: Tilråding, med innarbeidde opplysningar nemnd over, samrøystes tilrådd. 

Vedtak
1. Rapport for 2. tertial 2018 vert teke til vitande.
2. Driftsbudsjett 2018 vert endra jf. budsjettskjema 1A og 1B i rapporten.  
3. Investeringsbudsjett 2018 vert endra jf. budsjettskjema 2A og 2B i rapporten.  

Drift
 Ramme for eining for teknisk auka med kr 289.000 (Kostnad til 110-sentral kr 46.000 og 

skogbranntroppen kr 243.000)
 Ramme for omsorg auka med kr 100.000 (kjøp av ny vaskemaskin). 
 Utbytte VTK auka med kr 350.000
 Rammetilskot auka med kr 650.000 (skjønnsmidlar skogbrann).
 Bruk av fond (felles buffer) redusert med kr 611.000. 

Investering
 Asfaltering av Kleivvegen: Ramma for prosjektet vert auka med kr. 335 000 (ekskl. 

moms). Bruk av lån vert auka tilsvarande. 

Handlingsdelen
Landbrukskontoret skal halde fram med å arbeide intensivt for å redusere flugeplagene i 
Haugsjåsund.

PS 66/18 Revidering av økonomireglementet

Rådmannen si tilråding:
Framlegg til økonomireglement vert vedteke slik det ligg føre. 

Disponible midlar på einingsfond (kr 1.331.000) vert overført "Felles buffer".
Eventuelle "restsummar" på einingsfond ved årsoppgjer for 2018 vert overført "Felles buffer". 

Saksprotokoll i Formannskapet - 20.09.2018 
Votering: Samrøysts for rådmannen si tilråding.

Innstilling til kommunestyret
Framlegg til økonomireglement vert vedteke slik det ligg føre. 

Disponible midlar på einingsfond (kr 1.331.000) vert overført "Felles buffer".
Eventuelle "restsummar" på einingsfond ved årsoppgjer for 2018 vert overført "Felles buffer". 



Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Framlegg til økonomireglement vert vedteke slik det ligg føre. 

Disponible midlar på einingsfond (kr 1.331.000) vert overført "Felles buffer".
Eventuelle "restsummar" på einingsfond ved årsoppgjer for 2018 vert overført "Felles buffer". 

PS 67/18 Samarbeidet om felles NAV-kontor for Seljord, Vinje, Kviteseid, Nissedal 
og Tokke - § 28 vertskommuneavtale

Rådmannen si tilråding:
Samarbeids-/vertskommuneavtale mellom kommunane Seljord, Vinje, Kviteseid, Nissedal og 
Tokke om felles NAV-kontor, vert godkjent som den ligg føre.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Samarbeids-/vertskommuneavtale mellom kommunane Seljord, Vinje, Kviteseid, Nissedal og 
Tokke om felles NAV-kontor, vert godkjent som den ligg føre.

PS 68/18 Søknad om permisjon frå politiske verv - Runa Vee Tveit

Ordførar si tilråding:
Runa Vee Tveit får permisjon frå sine politiske verv, frå d.d. og fram til 31.12.18. 
Oskar Nordli blir i same periode fast medlem av kommunestyret.
Paul Willy Setane blir i same periode fast medlem i formannskapet.
............... blir i same periode medlem av råd for funksjonshemma.
............... blir i same periode varamedlem til formannskapet sitt medlem i fellesrådet.
............... blir i same periode personelg varamedlem for ordførar til representantskapet i IATA. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Ordførar kom med framlegg til kandidatar slik: 
Framlegg til medlem i råd for funksjonshemma: Paul Willy Setane
Framlegg til varamedlem til formannskapet sitt medlem i fellesrådet: Paul Willy Setane
Framlegg til personelg varamedlem for ordførar til representantskapet i IATA: Paul Willy Setane

Votering: Tilråding, med framlegg til kandidater lagt fram i møte, samrøystes vedteke. 



Vedtak
Runa Vee Tveit får permisjon frå sine politiske verv, frå d.d. og fram til 31.12.18. 
Oskar Nordli blir i same periode fast medlem av kommunestyret.
Paul Willy Setane blir i same periode fast medlem i formannskapet.
Paul Willy blir i same periode medlem av råd for funksjonshemma.
Paul Willy blir i same periode varamedlem til formannskapet sitt medlem i fellesrådet.
Paul Willy Setane blir i same periode personelg varamedlem for ordførar til representantskapet 
i IATA. 

PS 69/18 Referat- og drøftingssaker

Rådmannen si tilråding:

Referat- og drøftingssaker vert teke til vitande.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 04.10.2018 
Under pkt. B:

- Fylgjeteneste jordmortenesta
- Sak om ekspropriasjon ved Fleirbrukshuset  
- Tilsyn frå FM i barnehagane i kommunen. 

Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Referat- og drøftingssaker vert teke til vitande.


